
 
 
 
    Ärende 32  
    Tertialrapporten   
    Kungsholmens Stadsdelsnämnd 
    Sammanträde 28 september 2023  
    
 
Skrivelse av Charlotta Schenholm (L) och Henrik Sjölander mfl (M) ang barn och unga 
i gängkriminalitet i vår Stadsdel.  
 
Vi har i tidigare skrivelser under våren lyft frågor om Kungsholmens barn & ungdomar och 
vår oro kring den samhällsutveckling som är i stort och på vilket sätt det även påverkar våra 
barn och unga i vår stadsdel.  Vi kan nu också läsa (sid 79) i tertialrapporten att det nu 
tillkommit en ny målgrupp även i vår stadsdel, unga gängkriminella som blivit placerade på 
HVB hem och i jourhem. Frågan uppstår då om detta varit känt tidigare men barnen och 
ungdomarna har inte ansetts behöva bli placerade utan fått behandling i hemmet?   
 
Majoriteten har i olika sammanhang lyft vikten av tidiga sociala insatser för att minska antalet 
gängkriminella och alldeles särskilt de riktigt unga kriminella. Vi ställer därför följande 
kompletterande frågor till den skrivelse vi lade på nämnden 15/6.  
 

1. Hur många gängkriminella (vuxna respektive barn/ungdomar) bedömer man att vi har 
i stadsdelen i dagsläget?  

2. Hur många barn & unga i vår stadsdel bedömer man ligger i riskzonen för att dras in i 
gängkriminalitet? 

3. Vilka tidiga, riktade insatser gör man i dagsläget när man misstänker risk för 
gängkriminalitet? I media pratas det om att det behövs insatser redan i förskoleåldern.  

4. Vi kan i tidningen läsa om tidigare ostraffade ungdomar som snabbt dras in i 
kriminalitet och att rekryteringsförsök sker på t ex idrottsplatser mm. Hur ser det ut i 
vår stadsdel? På vilket sätt varnas barn & ungdomar men också föräldrar?  

5. Hur följer förvaltningen upp kvalitén på de HVB hem och jourhem som man idag 
använder? Risken för en fortsatt kriminella livsstil under tiden på HVB framstår som 
stor utifrån medias rapportering.  

 
Charlotta Schenholm (L) v ordförande SDN Kungsholmen  
Henrik Sjölander mfl (M) ledamot SDN Kungsholmen 


